

文章摘要

王卫红,王颜悦.广东推进科技、金融与产业深度融合的举措、问题及对策[J].,2014,(20):.

广东推进科技、金融与产业深度融合的举措、问题及对策

Guangdong to promote science and technology, finance and industry deeply integrated measures, problems and countermeasu

投稿时间: 2014-08-07 最后修改时间: 2014-08-07

DOI:

中文关键词: 科技、金融与产业;深度融合;协同联动。

英文关键词: Science;and technology, finance;and industry, depth;fusion, collaborative;linkage.

基金项目:无

作者	单位	邮编
王卫红	广东外语外贸大学南国商学院	510420
王颜悦	华南理工经贸学院	510042

摘要点击次数: 50

全文下载次数: 25

中文摘要:

广东省十分重视科技、金融与产业的深度融合,探讨了许多行之有效的举措,但是,这项工作还面临一定的复杂性和挑战性,表现为政府、金融机构与科技企业之间有待加强;地区发展不平衡;政策创新力度不大;知识产权评估评价机制不健全等。未来,注重建立条块结合、内容丰富的服务体系;大力发展风险投资与科技支行建设多层次资本市场;完善“三种机制”,营造良好的社会环境,将是主要的对策。

英文摘要:

Guangdong attaches great importance to science and technology, the depth of the financial and industrial integration, discusses the many effective measures, however, this work also faces certain complexity and challenging, such as between the government, financial institutions and enterprises science and technology of collaborative linkage to strengthen; Unbalanced development in various regions; Policy innovation is not; Intellectual property assessment evaluation mechanism is not sound, etc. In the future, pay attention to establish how, rich in content service system; Developing risk and technology branch construction; Improve the multi-level capital market; Improve the "three mechanism", build a favorable social environment, will be the main countermeasures.

[查看全文](#) [查看/发表评论](#) [下载PDF阅读器](#)

关闭

版权所有 科技管理研究

编辑部地址：广州市连新路171号广东国际科技中心305室（510033）

电话：020-83163517、83568469、83163516（财务）、83163258（传真） 邮箱：kjgl@chinajournal.net.cn

技术支持：北京勤云科技发展有限公司